
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 5 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації)  
 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 514                                                           16 липня 2020 року 
 

Загальна кількість членів Громадської ради – 49 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  33 особи (реєстр додається). 

Запрошені:  
провідний спеціаліст відділу внутрішньої політики та взаємодії з інститутами 

громадянського суспільства Департаменту суспільних комунікацій виконавчого 

органу Київської міської ради  (КМДА) Артеменко О.І.; 

експерт з питань аналізу та планування транспортної інфраструктури 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державні адміністрації) Петрук В.Б.; 

Громадськість м. Києва: Земченков Д.Л., Калмикова В.Г., Бєляєв О.І., Василевич 

О.В., Дюжев С.А., Медведенко С.Ю., Медведенко О.В., Доценко Н.В., Лазар 

О.В., Тищенко В.І., Головач Д.М., Фатєєва О.О. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Назаренка Б.С., який 

поінформував, що зареєстровано 33 члени Громадської ради із 49. Таким чином 

засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) правомочне. Назаренко Б.С. 

запропонував розпочати засідання.  

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Назаренка Б.С., який 

запропонував затвердити наступний порядок денний засідання Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації): 

 

1. Про стан виконання Резолюції III Форуму громадських рад м. Києва 

«Велика Столиця-2020». 

                                                                      Доповідач: Назаренко Б.С. 

 



2. Про Стратегію розвитку транспортної інфраструктури м. Києва та 

ситуацію, що склалася навколо будівництва Подільсько-Воскресенського 

мостового переходу. 

                                                                                  Доповідач: Петрук В.Б. 

 

3. Про проект Закону України «Про місто Київ - столицю України». 

                                                                                 Доповідач: Подзега  А.О. 

 

4. Про обговорення проекту Генерального плану м. Києва до 2025 року. 

                                                                                   Доповідач: Янчук В.В. 

 

5. Про ситуацію, що склалася навколо парку «Супутник». 

                                                                                    Доповідач: Базік О.М. 

 

6. Про звернення щодо ситуації, що склалася навколо Культурного Центру 

«Кінотеатр «Київ». 

Доповідач: Павленко А.М. 

 

7. Розгляд листів, звернень, заяв, скарг, що надійшли до Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації). 

                                                                           Доповідач:  Назаренко Б.С. 

8. Різне: 

- Про ситуацію, яка склалась у Київській офтальмологічній лікарні «Центр 

мікрохірургії ока» та Київському міському центрі репродуктивної та 

перинатальної медицини. 

Доповідач:  Скрипка С.М. 

- Про щомісячну безповоротну фінансову допомогу медичним працівникам 

закладів охорони здоров’я (комунальним некомерційним підприємствам 

вторинної (спеціалізованої) та третинної (високоспеціалізованої) медичної 

допомоги), що засновані на комунальній власності територіальної громади міста 

Києва 

Доповідач:  Скрипка С.М. 

- Про загрозу транспортного колапсу у Солом'янському  та Голосіївському 

районах міста Києва. 

Доповідач:  Янчук В.В. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Потабенко І.В., Шестакова К.Ю., 

Білінський Т.В., Головач Д.М., Лазар О.В. 

 

Вирішили:  
1. Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (КМДА): 

 

1. Про стан виконання Резолюції III Форуму громадських рад м. Києва 

«Велика Столиця-2020». 

                                                                      Доповідач: Назаренко Б.С. 



2. Про Стратегію розвитку транспортної інфраструктури м. Києва та 

ситуацію, що склалася навколо будівництва Подільсько-Воскресенського 

мостового переходу. 

                                                                                  Доповідач: Петрук В.Б. 

3. Про проект Закону України «Про місто Київ - столицю України». 

                                                                                 Доповідач: Подзега  А.О. 

4. Про обговорення проекту Генерального плану м. Києва до 2025 року. 

                                                                                   Доповідач: Янчук В.В. 

5. Про ситуацію, що склалася навколо парку «Супутник». 

                                                                                    Доповідач: Базік О.М. 

 

6. Про звернення щодо ситуації, що склалася навколо Культурного Центру 

«Кінотеатр «Київ». 

Доповідач: Павленко А.М. 

7. Розгляд листів, звернень, заяв, скарг, що надійшли до Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації). 

                                                                           Доповідач:  Назаренко Б.С. 

Різне: 

8. Про ситуацію, яка склалась у Київській офтальмологічній лікарні «Центр 

мікрохірургії ока» та Київському міському центрі репродуктивної та 

перинатальної медицини. 

Доповідач:  Скрипка С.М. 

9. Про щомісячну безповоротну фінансову допомогу медичним працівникам 

закладів охорони здоров’я (комунальним некомерційним підприємствам 

вторинної (спеціалізованої) та третинної (високоспеціалізованої) медичної 

допомоги), що засновані на комунальній власності територіальної громади міста 

Києва 

Доповідач:  Скрипка С.М. 

10. Про загрозу транспортного колапсу у Солом'янському  та Голосіївському 

районах міста Києва. 

Доповідач:  Янчук В.В. 

11. Щодо ситуації, яка склалась навколо члена Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) Коцько О.М. 

Доповідач:  Білінський Т.В. 

12. Щодо ситуації, яка склалась в Громадській раді при Святошинській 

районній в місті Києві державній адміністрації. 

Доповідачі:  Білінський Т.В., Головач Д.М. 

13. Про Звернення до комітету Верховної ради України з питань молоді та 

спорту. 

Доповідач:  Потабенко І.В. 

14. Щодо переселення жителів дачного масиву «Русанівські сади» до селища 

Биківня. 

Доповідач: Лазар О.В. 

 

2. Затвердити наступний регламент засідання Громадської ради: 

розгляд всіх питань – 2 години 



 

Голосували: «за» - 33, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного:  

«Про стан виконання Резолюції III Форуму громадських рад м. Києва «Велика 

Столиця-2020» 

 

Слухали: Голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (КМДА) Б.С. Назаренка, який надав інформацію про хід виконання 
Резолюції ІІІ Форуму громадських рад м. Києва «Велика Столиця – 2020» 
 

В обговоренні питання взяли участь: Янчук В.В., Павленко А.М., Базік О.М. 

Вирішили:  

1. Інформацію голови Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (КМДА) Б.С. Назаренка про хід виконання Резолюції ІІІ Форуму 

громадських рад м. Києва «Велика Столиця – 2020» взяти до відома. 
2.  Доручити головам комітетів Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (КМДА) до 01 серпня 2020 року спільно зі структурними 

підрозділами Київської міської державної адміністрації організувати механізм 

взаємодії. 

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голові Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (КМДА) Назаренка Б.С. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного:  

«Про Стратегію розвитку транспортної інфраструктури м. Києва та ситуацію, 

що склалася навколо будівництва Подільсько-Воскресенського мостового 

переходу» 

 

Слухали: голову комітету з питань транспортної інфраструктури Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації)  Базіка О.М., який поінформував присутніх про ситуацію, що 

склалась навколо будівництва Подільсько-Воскресенського мостового переходу. 

Експерта з питань аналізу та планування транспортної інфраструктури 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державні адміністрації) Петрука В.Б., який презентував присутнім на 

засіданні аналіз пошуку ефективного проектного рішення щодо завершення 

будівництва Подільсько-Воскресенського мостового переходу (додається). 

 

В обговоренні питання взяли участь: Троценко С.М., Білінський Т.В., 

Мельник О.А., Павленко А.М., Віровцев В.Ю. 



Вирішили:  

1. Інформацію Експерта з питань аналізу та планування транспортної 

інфраструктури Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державні адміністрації) Петрука В.Б. стосовно аналізу 

пошуку ефективного проектного рішення щодо завершення будівництва 

Подільсько-Воскресенського мостового переходу взяти до відома (додається). 

2. Підтримати Звернення Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації до Київського міського голови В. Кличка 

щодо проблемних питань будівництва Подільсько-Воскресенського    мостового 

переходу (додається). 

3. Підтримати РЕЗОЛЮЦІЮ спільного засідання Громадських рад при 

Деснянській та Дніпровській районних в місті Києві державних адміністраціях  

щодо проблемних питань будівництва Подільсько-Воскресенського    мостового 

переходу (додається). 

4. Розглянути на черговому засіданні Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державні адміністрації) 

комплексну стратегію розвитку транспортної інфраструктури м. Києва. 

5. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову комітету з 

питань транспортної інфраструктури Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державні адміністрації)  Базіка О.М. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

«Про проект Закону України «Про місто Київ - столицю України»» 

 

Слухали: члена Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державні адміністрації) Подзегу А.О., який 

поінформував присутніх про проект Закону України «Про місто Київ - столицю 

України» (додається). 

В обговоренні питання взяли участь: Дюжев С.А., Павленко А.М. 

Вирішили:  

1. Інформацію члена Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державні адміністрації) Подзеги А.О. щодо 

проекту Закону України «Про місто Київ - столицю України» взяти до відома 

(додається) 

2. Доручити комітету з питань децентралізації, самоврядування та 

агломерації Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) детальніше опрацювати проект 

Закону України «Про місто Київ - столицю України».  

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 



Четверте питання порядку денного:  

«Про обговорення проекту Генерального плану м. Києва до 2025 року» 

 

Слухали: голову комітету з питань інформаційно-комунікаційних технологій 

(ІКТ) та автоматизації надання послуг населенню Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Янчук В.В., яка поінформував присутніх щодо проекту 

Генерального плану м. Києва до 2025 року. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Петрук В.Б., Павленко А.М., Дюжев 

С.А., Базік О.М. 

 

Вирішили:  

1. Інформацію голови комітету з питань інформаційно-комунікаційних 

технологій (ІКТ) та автоматизації надання послуг населенню Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Янчук В.В. взяти до відома. 

2. Просити Громадські ради при районних в місті Києві державних 

адміністраціях розглянути питання проекту Генерального плану м. Києва до 

2025 року стосовно їх районів та направити свої пропозиції та зауваження до 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державні адміністрації). 

3. Ініціювати проведення Форуму громадських рад м. Києва «Велика 

Столиця» 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

П’яте питання порядку денного:  

«Про ситуацію, що склалася навколо парку «Супутник»» 

 

Слухали: : голову комітету з питань транспортної інфраструктури Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Базіка О.М., який поінформував присутніх щодо ситуації, що 

склалася навколо парку «Супутник». 

 

Вирішили:  

Доручити голові комітету з питань транспортної інфраструктури Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Базіка О.М. надіслати інформаційні запити від Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації до: 

- Департаменту державної архітектурно-будівельної інспекції у місті Києві; 

- Департаменту земельних ресурсів; 

- Департаменту міського благоустрою; 

- Київського комунального об’єднання зеленого будівництва та                                     

експлуатації зелених насаджень міста «Київзеленбуд»; 



- Управління екології та природних ресурсів; 

- Департаменту містобудування та архітектури; 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного :  

«Про звернення щодо ситуації, що склалася навколо Культурного Центру 

«Кінотеатр «Київ» 

 

Слухали: першого заступника голови Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державні адміністрації) 

Павленка А.М., який поінформував присутніх про звернення до Громадської 

ради щодо ситуації, що склалася навколо Культурного Центру «Кінотеатр 

«Київ». 

 

В обговоренні питання взяли участь: Лисенко О.П. 

 

Вирішили:  

1. Доручити комітету з питань культури, моралі, духовності, охорони 

культурної спадщини, туризму та рекреації Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державні адміністрації) 

опрацювати та підготувати рішення стосовно зазначеного питання. 

2. Доручити комітету з питань культури, моралі, духовності, охорони 

культурної спадщини, туризму та рекреації Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державні адміністрації), 

комітету з питань комунальної власності, майна та комунальних підприємств 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) та комітету з питань інформаційно-

комунікаційних технологій (ІКТ) та автоматизації надання послуг населенню 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) комплексно розглянути ситуацію щодо 

функціонування кінотеатрів м. Києва. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Сьоме питання порядку денного: 

«Розгляд листів, звернень, заяв, скарг, що надійшли до Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Назаренка Б.С., який 

поінформував присутніх на засіданні стосовно Звернення приватної фірми 

«Петро Великий» щодо  поширення негативної та недостовірної інформації 

окремими членами Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 



ради (Київської міської державної адміністрації).  

  

В обговоренні питання взяли участь: Павленко А.М., Шкулій Є.В., Аракелян 

А.О. 

 

Вирішили: 

Інформацію голови Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Назаренка Б.С. стосовно 

Звернення приватної фірми «Петро Великий» щодо  поширення негативної та 

недостовірної інформації окремими членами Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) взяти 

до відома. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

РІЗНЕ: 

Восьме питання порядку денного: 

«Про ситуацію, яка склалась у Київській офтальмологічній лікарні «Центр 

мікрохірургії ока» та Київському міському центрі репродуктивної та 

перинатальної медицини» 

 

Слухали: голову комітету з питань охорони здоров’я Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Скрипку С.М., який поінформував присутніх про ситуацію, яка 

склалась у Київській офтальмологічній лікарні «Центр мікрохірургії ока» та 

Київському міському центрі репродуктивної та перинатальної медицини. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Павленко А.М., Білінський Т.В., 

Аракелн А.О., Мельник О.А. 

 

 

Вирішили:  

1. Провести відкрите засідання комітету з питань охорони здоров’я 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державні адміністрації) з представниками Київської міської державної 

адміністрації, керівниками відповідних медичних установ стосовно ситуації, яка 

склалась у Київській офтальмологічній лікарні «Центр мікрохірургії ока» та 

Київському міському центрі репродуктивної та перинатальної медицини 

(додається). 

2. Контроль за виконанням цього рішення покласти на заступника голови 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державні адміністрації) Аракеляна А.О.  

 

 Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 



Дев’яте питання порядку денного: 

«Про щомісячну безповоротну фінансову допомогу медичним працівникам 

закладів охорони здоров’я (комунальним некомерційним підприємствам 

вторинної (спеціалізованої) та третинної (високоспеціалізованої) медичної 

допомоги), що засновані на комунальній власності територіальної громади міста 

Києва» 

 

Слухали: голову комітету з питань охорони здоров’я Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Скрипку С.М., який поінформував, що після обговорення 

розпорядження КМДА від 29.04.2020р   № 660 щодо доплат з міського бюджету 

медичним працівникам закладів охорони здоров’я вторинної (спеціалізованої) та 

третинної (високоспеціалізованої) медичної допомоги, що засновані на 

комунальній власності територіальної громади міста Києва щомісячної 

безповоротної фінансової допомоги (лікарям всіх спеціальностей - 4 000,00 грн., 

фахівцям з базовою та неповною вищою медичною освітою - 3 000,00 грн. 

молодшому медичному персоналу -  1000,00 грн.), виникло декілька питань, які 

залишились відкритими: 

-  чому фінансова допомога не стосується працівників КНП з немедичною 

освітою, які на рівні з медичними працівниками забезпечують життєдіяльність 

закладу? 

- чому не виплачується фінансова допомога медичним працівникам, які під час 

карантинних заходів  знаходяться у змушеному простої (працівники 

стоматології, плавальних комплексів, масажних та фізіотерапевтичних кабінетів) 

і які не зі своєї вини не можуть виконувати свої професійні обов’язки в повному 

обсязі. 

 

Вирішили:  

Затвердити Звернення Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державні адміністрації) до голови Київської 

міської державної адміністрації Кличка В.В. з вимогою сприяти у вирішенні 

зазначених питань.  

  

 Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Десяте питання порядку денного: 

«Про загрозу транспортного колапсу у Солом'янському  та Голосіївському 

районах міста Києва» 

 

Слухали: голову комітету з питань інформаційно-комунікаційних технологій 

(ІКТ) та автоматизації надання послуг населенню Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державні 

адміністрації) Янчук В.В., яка поінформувала про ситуацію, що становить 

загрозу транспортного колапсу у Солом'янському  та Голосіївському районах 

міста Києва. 

 



В обговоренні питання взяли участь: Василевич О.В., Шкулій Є.В., 

Шестакова К.Ю. 

 

Вирішили: 

Доручити комітету з питань транспортної інфраструктури Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) розглянути питання стосовно ситуації, що становить загрозу 

транспортного колапсу у Солом'янському  та Голосіївському районах міста 

Києва. 

  

 Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Одинадцяте питання порядку денного: 

«Щодо ситуації, яка склалась навколо члена Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Коцько 

О.М.» 

 

Слухали: голову комітету з питань децентралізації, самоврядування та 

агломерації Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) Білінського Т.В., який поінформував 

присутніх на засіданні щодо ситуації, яка склалась навколо члена Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) Коцько О.М. 

 

Вирішили: 

Інформацію голови комітету з питань децентралізації, самоврядування та 

агломерації Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) Білінського Т.В. щодо ситуації, яка 

склалась навколо члена Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Коцько О.М. взяти до 

відома. 

  

 Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Дванадцяте питання порядку денного: 

«Щодо ситуації, яка склалась в Громадській раді при Святошинській районній в 

місті Києві державній адміністрації» 

 

Слухали: представника громадської організації «Асоціація ДНД 

Святошинського району м. Києва» Головача Д.М., який повідомив присутніх на 

засіданні щодо виявлених грубих порушень Постанови Кабінету Міністрів 

України № 996 від 03.2010 р. новим складом Громадської Ради при 

Святошинській районній в м. Києві державній адміністрації. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Назаренко Б.С., Павленко А.М. 



 

Вирішили: 

Звернутись до голови Київської міської державної адміністрації Кличка В.В., 

директора Департаменту суспільних комунікацій виконавчого органу Київської 

міської ради (КМДА) та голови Святошинської районної в місті Києві державної 

адміністрації щодо виявлених грубих порушень Постанови Кабінету Міністрів 

України № 996 від 03.2010 р. новим складом Громадської Ради при 

Святошинській районній в м. Києві державній адміністрації. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Тринадцяте питання порядку денного: 

«Про Звернення до комітету Верховної ради України з питань молоді та спорту» 

 

Слухали: голову комітету з питань освіти і науки, молоді та спорту Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) Потабенка І.В., який поінформував про необхідність 

звернутись до Комітету Верховної ради України з питань молоді та спорту 

стосовно рекомендацій та пропозицій до проекту Закону України «Про основні 

засади молодіжної політики». 

 

Вирішили: 

Затвердити звернення до Комітету Верховної ради України з питань молоді та 

спорту стосовно рекомендацій та пропозицій до проекту Закону України «Про 

основні засади молодіжної політики». 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Чотирнадцяте питання порядку денного: 

«Щодо переселення жителів дачного масиву «Русанівські сади» до селища 

Биківня» 

 

Слухали: представника дачного містечка «Сосновий бір» Лазара О.В., який 

повідомив про ситуацію щодо переселення жителів дачного масиву «Русанівські 

сади» до селища Биківня, яка склалась в зв’язку з будівництвом Подільсько-

Воскресенського мостового переходу.  

 

В обговоренні питання взяли участь: Назаренко Б.С., Мельник О.А. 

 

Вирішили: 

1. Інформацію представника дачного містечка «Сосновий бір» Лазара О.В. 

про ситуацію щодо переселення жителів дачного масиву «Русанівські сади» до 

селища Биківня, яка склалась в зв’язку з будівництвом Подільсько-

Воскресенського мостового переходу взяти до відома. 



2. Доручити комітету з питань земельних ресурсів, містобудування, 

архітектури Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) розглянути зазначене питання та 

прийняти відповідні рішення. 

 

Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Назаренка Б.С., який 

повідомив, що питання порядку денного вичерпано та запропонував закрити 

засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації). 

 

Вирішили: 

Закрити засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

 Голосували: «за» - 33, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                                           

 

Б.С. Назаренко 

Секретар 

Громадської ради                                                                            

 

І.М. Селюк 

 

 
 


